
είδος (οριστικό ή αόριστο άρθρο) 
γένος (αρσενικό, θηλυκό ή ουδέτερο) 
αριθμός (ενικός ή πληθυντικός) 
πτώση (ονομαστική, γενική, αιτιατική 
          ή κλητική)

Άρθρο



είδος (επίθετο) 
γένος (αρσενικό, θηλυκό ή ουδέτερο) 
αριθμός (ενικός ή πληθυντικός) 
πτώση (ονομαστική, γενική, αιτιατική 
          ή κλητική)

Επίθετο



είδος (ρήμα) 
συζυγία (α' όταν τελειώνει σε "-ω" ή "-ομαι"
        β' όταν τελειώνει σε "-ώ" ή "-ιέμαι") 
φωνή (ενεργητική ή παθητική) 
χρόνος (ενεστώτας, παρατατικός, αόριστος, παρακείμενος, 
υπερσυντέλικος, στιγμιαίος μέλλοντας, εξακολουθητικός 
μέλλοντας, συντελεσμένος μέλλοντας)
έγκλιση (οριστική, υποτακτική, προστακτική)
πρόσωπο (α', β', γ')
αριθμός (ενικός, πληθυντικός)

Ρήμα



είδος (ουσιαστικό) 
γένος (αρσενικό, θηλυκό ή ουδέτερο) 
αριθμός (ενικός ή πληθυντικός) 
πτώση (ονομαστική, γενική, αιτιατική 
          ή κλητική)

Ουσιαστικό



είδος (αντωνυμία προσωπική, κτητική, αυτοπα-
θής, οριστική, δεικτική, αναφορική, ερωτηματική, 
αόριστη) 
γένος (αρσενικό, θηλυκό ή ουδέτερο) 
αριθμός (ενικός ή πληθυντικός) 
πτώση (ονομαστική, γενική, αιτιατική ή κλητική)

Αντωνυμία



Αν η μετοχή είναι ενεργητικής φωνής ("-οντας" ή "-ώντας"), 
τότε γράφουμε μόνο "Ενεργητική μετοχή του ρήματος..."

Αν η μετοχή είναι παθητικής φωνής ("-μένος/-η/-ο"), 
εντοπίζουμε τα εξής:
είδος (μετοχή παθητικής φωνής) 
γένος (αρσενικό, θηλυκό ή ουδέτερο) 
αριθμός (ενικός ή πληθυντικός) 
πτώση (ονομαστική, γενική, αιτιατική 
          ή κλητική)
του ρήματος...

Μετοχή



είδος (σύνδεσμος) 
ιδιότητα (ειδικός, ερωτηματικός, ενδοιαστικός/
διστακτικός, υποθετικός, χρονικός, αιτιολογικός, 
εναντιωματικός/παραχωρητικός, αποτελεσματικός) 

Σύνδεσμος



είδος (επίρρημα) 
ιδιότητα (τροπικό, χρονικό, τοπικό 
              ή ποσοτικό) 

Επίρρημα



είδος (επιφώνημα) 
Επιφώνημα



είδος (πρόθεση)
Πρόθεση


